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LIJST MET TOELICHTING INITIATIEVEN OP DE KAART. GEBIED OOST 
Naam/soort initiatief  Wat is het initiatief?  Waarom noodzaak tot uitvoering? Begroting/totale 

investering 
Bijdrage van de 
gemeente 

Eigen 
middelen/derden 

1. Verduurzamen voetbalcomplex ZZC20 Zonder deze investering is het qua 
energielasten niet meer te doen. 
Daarnaast zijn sommige voorzieningen 
(douche/kleedkamer) afgeschreven. 
ZZC20 is een bloeiende vereniging 

Alle reserves zijn op en om de club leefbaar 
en duurzaam te maken is deze investering 
echt nodig.  

      

2. Buurthuis D’n Draejer in stand houden Wij willen ook voor de komende jaren het 
buurthuis in stand houden. Dit is de plek 
waar ontmoeting, lol en plezier plaatsvindt. 

Zonder deze plek is er helemaal niets meer 
in Velswijk. Wij willen samen met de anderen 
kernen en dorpen in ons gebied kijken hoe 
we hier invulling aan kunnen geven, kennis 
delen en mogelijk samenwerking opzoeken 

      

3. Korfbalvereniging SEV Zelhem Wij zijn een vereniging waar binnen allerlei 
leeftijdscategorieën kan worden 
gekorfbald. Naast de trainingen en 
wedstrijden organiseren we tal van 
activiteiten. Zoals schoolkorfbal, 
stratentoernooi. 

Bewegen is belangrijk voor jong en oud. 
Korfballen is een mooie sport. Daarnaast is 
onze korfbalvereniging een gezellige club 
waar ruimte is voor ontmoeting en 
gezelligheid. 

      

4. Schietvereniging Zelhem Onze schietvereniging is een bloeiende 
club met leden van alle leeftijden. Wij 
verwelkomen graag andere clubs en het 
grote Zelhemse stratentoernooi. Onze 
locatie is tegen de sporthal De Pol 
gebouwd. Aangezien de sporthal wordt 
vervangen, hebben wij een serieus 
huisvestingsprobleem. Ons uitgangspunt 
voor de toekomst: een duurzame locatie 
voor minimaal 45 leden, liefst met 
mogelijkheden om uit te breiden naar meer 
leden. Kantine in eigen beheer is een 
voorwaarde voor onze financiële 
gezondheid. 

Onze vereniging bestaat in 2025 100 jaar en 
maakt deel uit van het bloeiende 
verenigingsleven, de cultuur en historie van 
Zelhem. Onze leden bezoeken onze 
clubavond trouw en zien deze als een 
sociale ontmoeting. Sommige leden zijn al 
meer dan 50 jaar lid en jongeren komen 
vaak via hun ouders of vrienden bij de club. 
Onze vereniging staat bekend om zijn goede 
organisatie en fijne clubgebouw/schietbanen, 
waardoor bijv. kampioenswedstrijden van 
Oost-Gelderland bij ons worden gehouden. 
Daarnaast houden wij het jaarlijkse 
stratentoernooi waar bijna 250 Zelhemmers 
aan meedoen. Onze leden beoefenen 
diverse disciplines schietsport van alle 
niveaus. Als de huidige Pol vervangen wordt, 
hebben wij geen locatie meer. Zonder 
schietbanen kunnen wij onze sport uiteraard 
niet beoefenen en staat het voortbestaan 
van deze mooie Zelhemse vereniging op het 
spel. Wij praten graag mee over 
oplossingen, eventueel met andere 
schietverenigingen uit Bronckhorst. 

      

5. Stichting Naoberschap Zelhem Wij zijn aan het zoeken naar een nieuwe 
vormgeving voor de sozen en de 
veranderende dagbesteding en andere 
vormen voor het werven van vrijwilligers en 
naamsbekendheid. Wij zijn aanwezig op 
diverse locaties en houden ons bezig met 
praktische- en hulpvragen, ontmoeting en 
dagbesteding, activiteiten (seniorensoos, 
zondagssoos, open huiskameravond, 

Dit is erg belangrijk om te behouden voor 
alle inwoners (mede door vergrijzing, 
eenzaamheid en een zich terugtrekkende 
overheid). Organisaties moeten dan steeds 
meer op eigen benen gaan staan en zullen 
dan niet meer in staat zijn om de huren etc. 
te betalen. 

      



 

inloop koffieochtend, spelletjesavond, 
bingo, open tafel (samen eten), sport- en 
spel (fit door bewegen, aqua, koersballen, 
jeu de boules, fietsgroep) 

6. Wijklocatie-cirkels Zelhem Voor alle wijkbewoners: 1 centraal punt 
met 1 tel.nr voor alle vragen en 
inloopmogelijkheden, 
ontmoetingsactiviteiten, gezamenlijk eten. 
Met bijbehorende contactcirkel/app. Voor 
ondersteuning in de wijk regelen en 
onderlinge activiteiten/hulp voor jongeren, 
ouderen, dieren, tuinieren, sport, spel, 
advies, etc. Centraal punt ondersteunt 
naoberschap. I.v.m. toekomstig bereik zorg 
aan huis in elke wijk van Zelhem 1 centraal 
punt, aansluitend op vervoer naar en van 
centrum voor algemenere zaken. 

Vooral voor clubs, verenigingen, zorg, 
sportfaciliteiten, etc. steeds moeilijker 
bestuur en beheervrijwilligers te vinden door 
veroudering, te druk, mantelzorgverplichting, 
minder familie- en dorpsverbanden. Door 
combinatie in 1 centrum meer samen 
kunnen doen, makkelijker contact. Bijv. 
bewegen, club, eten, sportorganisatie, etc. 

Nee, is voor een deel 
gewoon ondersteuning 
bestaande locaties, nieuwe 
sportlocatie naast de Pol zou 
veel algemene clubs, bij 
bridgeclub kunnen 
opvangen. Kleinere 
activiteiten in de wijk 
houden. 

Inventarisatie i.s.m. bijv. 
Stichting Naoberschap, 
sportclubs, dorpskamer, 
Lambertikerk, etc. en 
onderzoek mogelijke 
cirkels in wijken: project 
voor 1 persoon of 2 voor 
1 jaar? 

Nee 

7. Halmac (Kappenbulten) Wij willen een combinatie van 
verduurzaming van onze sport en ons 
clubgebouw realiseren. Gebouwen op de 
locatie van ons circuit samenvoegen in een 
(deels) nieuw gebouw, waarbij duurzame 
energie opwekken om tegemoet te komen 
aan de toekomst waarin motorcross op 
elektrische motorfietsen zal plaatsvinden. 
Een gebouw dat past in de natuurlijke 
omgeving. Zonnepanelen op het dak 
moeten de voeding verzorgen die voor 
elektrische motorfietsen nodig is, maar ook 
als oplaadpunt voor passerende fietsers. 

Onze vereniging telt 1100 leden en is een 
belangrijke ontmoetingsplek. Op 
zaterdagmiddag komen veel mensen uit de 
regio om te kijken, met elkaar te praten en 
iets te drinken. Op donderdag is er een 
groep futters (Fitte Vutters) die alles 
onderhoud en een gezellig samenzijn heeft. 
Hierdoor hebben zij geen behoefte aan 
andere initiatieven binnen de gemeente. Wij 
houden jaarlijks een opstapdag voor de 
basisschooljeugd uit de gemeente 
Bronckhorst, die wordt druk bezocht. We 
organiseren wedstrijden op het hoogste 
niveau in Nederland. Ons terrein is 11 
hectare groot en het deel in het bos wordt 
dagelijks bezocht door wandelaars en/of 
hardlopers. Wij willen passerende fietsers de 
mogelijkheid bieden op ons terrein te rusten 
en de accu van de fiets op te laden. Wij 
willen mee in deze tijd en het duurzaam 
maken van motorcross door het mogelijk 
maken om met elektrische motorfietsen te 
trainen en wedstrijden te rijden. We bestaan 
69 jaar en zijn een stukje cultuur dat bij deze 
gemeente hoort! 

€ 200.000,- € 100.000,- € 100.000,- 

            

Bijgewerkt tot 22 mei 2024           

 


